
Årsmöte 2019-12-05

Dagordning

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8. Styrelsens ansvarsfrihet
9. Medlemsavgifter för 2020/2021
10.Verksamhetsplan för 2020/2021
11.Val av styrelse
12. Val av revisor
13. Valberedning
14. Val av firmatecknare
15.Ovriga frågor
16. Mötets avslutande

Tid: 18.30
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Mötets öppnande
FastsUillande av röstlängd
Val av ordförande och sekreterare för mötet
Val av protokolljusterare
Kallelse och föredragningslista
Verksamhetsberättelse för 20 18/2019
Bokslut och revision

Plats : Teorisalen, Kungsingens sporthall



Protokoll

1 . Mötet förklaras öppet. Samtliga deltagare på mötet presenterar sig kort.

2. Alla deltagare på mötet har möjlighet att rösta.

3 . Dennis Zalarnans valdes till mötesordffirande och Jeanette Bergström till
mötessekreterare.

4. Sanella Petrovski och Malm Salander valdes till justeringskvinnor.

5. Kallelse har skickats ut 3 veckor innan möte enligt föreningens stadgar via e-post
till alla medlemmar, och årsmötet har även annonserats på hemsidan.

6. Dennis informerade om verksamheten. Där framgår det bl a att FUBB är en uttalad
breddförening och att verksamheten säsongen bedrevs på tre orter: Kungsängen,
Bro och Bålsta.

7. Dennis redovisade ett preliminärt bokslut. För säsongen 2018/19 går föreningen i
princip plus minus noll. Vår revisor Anders Nilfjord har godkänt
revisionsberättelsen även om underskrift saknades vid mötet.

8. Styrelsen beviljas ansvarsfrihet av mötet under förutsättning att revisorn
undertecknar revisionsberättelsen efter mötet.

9. Medlemsavgifter kommer fortsättningsvis vara 200 kr per spelare. Då
träningsavgifterna höjdes inför säsongen 2019/2020 beslutades att avgifterna
ligger kvar.

a. Smurfbasket 750 kr
b. BB 1.200kr
c, Ungdom 1.500 kr
d. Senior 2.000 kr
e. Enbart träning 1 .000 kr

1 0. Verksamhetsplan - Dennis redovisade styrelsens tankar inför framtiden.
a. Man avser att utveckla verksamheten ffir att höja kvalitén ytterligare och

försöka locka till sig fler spelare.
b. Vi önskar också utveckla samarbetet med Sigtuna basket under det

gemensamma lagnamnet/samarbetet Mälarbasket. Genom detta samarbete
har vi också möjlighet att dela på kostnader för t ex RM.

c. Försöker få till lag i både Bålsta och Upplands-Bro inom några
åldersgrupper.

d. Arbetar på att få till ett spelarråd.



e. Ser även om vi kan få till något seniorlag.

1 1 . Styrelsen består av Dennis Zalamans, Oswaldo Beltra, Sanella Petrovski, Malm
Salander, Pedram Parsa och Jeanette Bergström.

12. Årsmötet beslutade att Anders Nilijord fortsätter som revisor.

1 3 . Per-Eric Omberg och Azar Rahimi sitter kvar som valberedning.

14. På mötet fattades beslut om att Dennis Zalamans och Oswaldo Beitra fortsätter att

teckna firma för föreningen var för sig.

15. Övriga frågor
a. Utdrag ur polisens belastningsregister — ny lag fr o in 2020-0 -0 1 -

föreningen kommer be samtliga ledare och styrelsernedlemmar att visa upp
ett begränsat utdrag ur belastningsregistret. Ingen information kommer
lagras.

6. Mötet avslutas
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Jeanette Bei gst; om, motessekreterare Sanella Peti ovski och Malm Salandei


